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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Hondenfokkerij  -  Bestrijding van ziektes   -  Giardia

Eind augustus pakte Het Laatste Nieuws uit met een artikel over een misnoegde 
eigenares die een puppy had aangekocht bij een professionele hondenfokker. De 
eigenares beklaagde zich over het feit dat de hond die ze had aangekocht leed aan een 
besmetting met de parasiet giardia. De dierenartskosten wilde de verkoper niet 
terugbetalen, tenzij de eigenares met haar hond naar een dierenarts zou gaan met wie 
de fokker samenwerkt. De behandeling met panacur die deze laatste voorschreef bleek 
echter ontoereikend. 

Het voorval laat de discussie over de zogenaamde broodfok weer oplaaien, meer bepaald 
de gezondheidstoestand van een aantal van de aangeboden pups en dan in het bijzonder 
de aanpak van de strijd tegen giardia.

1.

a) Hoeveel klachten heeft de dienst Dierenwelzijn sinds 2015 jaarlijks ontvangen 
van eigenaars die een pup hebben gekocht bij een professionele hondenkweker/-
verkoper betreffende ziektes die bij de gekochte pups werden vastgesteld?

b) Hoeveel van deze klachten hadden betrekking op giardia?

c) Hoeveel van de in het totaal ingediende klachten werden onderzocht?

d) In hoeveel gevallen bleken die klachten terecht, respectievelijk onterecht?

e) In hoeveel gevallen bleken de klachten over giardia terecht, respectievelijk 
onterecht?

2.

a) Hoeveel controles heeft de dienst Dierenwelzijn sinds 2015 jaarlijks gehouden bij 
professionele fokkers/verkopers van honden?

b) Hoeveel van die controles gebeurden na klachten?

c) Bij hoeveel van die controles stootten de inspecteurs op overtredingen? 

d) Van welke aard waren die overtredingen?

e) Hoeveel van die overtredingen hadden betrekking op de slechte 
gezondheidstoestand van de dieren?

3.



a) Beschikt de dienst Dierenwelzijn over een lijst met professionele 
fokkers/verkopers waar meer dan gemiddeld (gerechtvaardigde!) klachten over 
zieke pups over bestaan?

b) Worden deze fokkers/verkopers regelmatiger opgevolgd door de controleurs dan 
anderen?

4.

a) Hoe ernstig is de verspreiding van de parasiet giardia bij pups die worden 
aangeboden door professionele hondenkwekers/verkopers?

b) Welke maatregelen worden opgelegd om giardia te voorkomen?

c) Welke bewaringsmaatregelen worden opgelegd van zodra een geval van giardia 
bij een of meerdere pups wordt vastgesteld?

5. Wordt er overlegd tussen de diensten van Dierenwelzijn met de vertegenwoordigers 
van de professionele hondenfokkers aangaande het voorkomen van ziektes bij de 
aangeboden pups en over de te respecteren procedures bij het vaststellen van 
ziektes bij pas verkochte pups?

6. Is het reglementair dat een fokker/verkoper kan bepalen dat er enkel terugbetaling 
van de dierenartskosten is wanneer de aankoper van een zieke pup een dierenarts 
raadpleegt met wie de fokker een overeenkomst heeft?

7. Zijn er veel betwistingen bekend over kopers van pups die nadien de 
behandelingskosten van hun zieke pups willen verhalen op de verkopers, waarbij die 
eis

a) onterecht blijkt;

b) terecht blijkt, maar stoot op een njet van de verkoper;

c) niet kan worden ingewilligd omdat het onduidelijk is wie de precieze 
verantwoordelijke voor de ziekte van de pup is?

8. Hoe gaat de dienst Dierenwelzijn om met dit soort klachten van kopers over 
verkopers die – al dan niet terecht – weigeren op te draaien voor de 
behandelingskosten van zieke pups?

9.

a) Hoeveel klachten heeft de dienst Dierenwelzijn sinds 2015 jaarlijks ontvangen 
van eigenaars die een asielhond hebben geadopteerd uit het buitenland 
betreffende ziektes die bij de gekochte honden werden vastgesteld?

b) Hoeveel van deze klachten hadden betrekking op giardia?

c) Hoeveel van de in totaal ingediende klachten werden onderzocht?

d) In hoeveel gevallen bleken die klachten terecht, respectievelijk onterecht?

e) In hoeveel gevallen bleken de klachten over giardia terecht, respectievelijk 
onterecht?

10.

a) Hoeveel controles heeft de dienst Dierenwelzijn sinds 2015 jaarlijks gehouden bij 
importeurs van buitenlandse asielhonden?

b) Hoeveel van die controles gebeurden na klachten?

c) Bij hoeveel van die controles stootten de inspecteurs op overtredingen? 

d) Van welke aard waren die overtredingen?

e) Hoeveel van die overtredingen hadden betrekking op de slechte 
gezondheidstoestand van de dieren?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1783 van 11 september 2017
van GWENNY DE VROE

1. Ik verwijs naar mijn antwoord op SV nr. 1262 van 11 mei 2017.

2. a-c) Ik verwijs naar mijn antwoorden op SV nr. 977 van 15 maart 2017 en SV nr. 
1088 van 5 april 2017.

d-e) Ik verwijs naar mijn antwoord op SV nr. 1623 van 26 juli 2017.

3. a) Alle meldingen worden geregistreerd in de databank.

b) Meldingen maken deel uit van de analyse op basis waarvan de controleprioriteiten 
worden bepaald.

4. a) Er zijn geen indicaties dat giardia een wijdverspreid probleem vormt in Vlaamse 
hondenkwekerijen.

b) Alle pups afkomstig van andere kwekerijen moeten de verplichte quarantaine 
doorlopen. Zij mogen de quarantaine pas verlaten nadat de contractdierenarts de 
dieren gezond heeft verklaard.

c) De contractdierenarts staat in voor de dagdagelijkse opvolging van de gezondheid 
van de dieren in een erkende kwekerij. Het is in de eerste plaats zijn taak om 
maatregelen te nemen indien hij een probleem vaststelt. Worden naar aanleiding 
van controles ziekteproblemen vastgesteld, dan kan natuurlijk ook de 
Inspectiedienst Dierenwelzijn maatregelen opleggen. Deze maatregelen zijn 
afhankelijk van de specifieke situatie en het individuele bedrijf.

5. De regelgeving is op dit punt duidelijk. Op dit moment wordt de volledige regelgeving 
rond de kweek en handel van honden geëvalueerd door een werkgroep van de 
Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn waar ook de sector in vertegenwoordigd is. 
Uiteraard staat de dienst Dierenwelzijn ook steeds open voor overleg.

6-8.Consumentenbescherming is een federale bevoegdheid.

9-10.Deze meldingen en controles worden niet apart geregistreerd.


